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PROTOKÓŁ NR 8 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia  

i Opieki Społecznej 

Rady Gminy Pruszcz Gdański w dniu 20.05.2021 r. 

 

Posiedzenie odbyło się w formie zdalnej. Nagranie oraz lista obecności stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: Ewa Romik, Monika Ficek, Weronika Chmielowiec, 

Dariusz Grudniewski, Małgorzata Osowska, Danuta Czerwińska, Andrzej Chmielewski, Beata 

Biała-Grzędzicka. 

Nieobecni członkowie Komisji: Karolina Wołosowska, Remigiusz Kwieciński 

 

Goście na posiedzeniu: Pani Magdalena Kołodziejczak – Wójt Gminy, Pani Justyna Kiedyk – 

Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych, Pani Danuta Kamińska – Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Wojanowie, Pani Joanna Zarówna – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiślinie, 

Pani Beata Jaworowska – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Borkowie, Pani Barbara 

Bałucińska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiślince, Pani Elżbieta Działoszewska – Dyrektor 

Szkoły Podstawowej w Łęgowie, Pani Iwona Tanewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Rotmance, Pani Renata Jelińska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Straszynie, Pan Tomasz Szlak 

– Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przejazdowie, Pani Marta Kujawska-Greszczuk – Dyrektor 

Gminnego Przedszkola w Straszynie.  

Goście Radni: Jan Pawul, Szymon Benedyk, Janusz Sampolski, Karol Kardasiński 

 

Plan posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, 

2. Omówienie aktualnych spraw oświatowych w gminie, bieżących sytuacji w placówkach, 

sytuacji lokalowej, planowanych zajęć specjalistycznych z elementami socjoterapii oraz 

planowanej ilości oddziałów i liczby uczniów na rok szkolny 2021/2022, 

 

1. Przewodnicząca Komisji Ewa Romik stwierdziła kworum i oddała głos Pani Wójt 

Magdalenie Kołodziejczak i poprosiła o dalsze prowadzenie posiedzenia Panią Justynę 

Kiedyk – Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych. 

 

2. Pani Wójt omówiła wstępnie sytuację w poszczególnych placówkach oświatowych w 

Gminie Pruszcz Gdański oraz ilość uczniów w szkole w Kowalach i Borkowie, co jest 

związane z rozbudową przedszkola o 4 sale. Ponadto Pani Wójt przedstawiła informacje 



na temat szkoły w Straszynie w związku z rozbudową szkoły o 8 sal lekcyjnych. Ostatnim 

tematem była budowa szkoły w Jagatowie.  

 

3. Kierownik Referatu Pani Justyna Kiedy udzieliła kolejno głosu: Pani Iwonie Tanewskiej – 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rotmance, Pani Beacie Jaworskiej – Dyrektor Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Borkowie, Pani Renacie Jelińskiej – Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Straszynie, Pani Elżbiecie Działoszewskiej – Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Łęgowie, Pani Danucie Kamińskiej – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wojanowie, Pani 

Joannie Zarówna – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiślinie, Pani Barbarze Bałucińskiej – 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiślince oraz Panu Tomaszowi Szlak – Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Przejazdowie. Odbyła się dyskusja nt. aktualnych spraw oświatowych w 

gminie, bieżących sytuacji w placówkach, sytuacji lokalowej, planowanych zajęć 

specjalistycznych z elementami socjoterapii oraz planowanej ilości oddziałów i liczby 

uczniów na rok szkolny 2021/2022. Dyrektorzy odpowiedzieli na wszystkie pytania zadane 

przez uczestników posiedzenia.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała  

Beata Biała-Grzędzicka 

 

 

Podpisy członków Komisji:  

1. Ewa Romik  

2. Andrzej Chmielewski 

3. Remigiusz Kwieciński – nieobecny  

4. Beata Biała – Grzędzicka  

5. Weronika Chmielowiec 

6. Małgorzata Osowska 

7. Danuta Czerwińska  

8. Karolina Wołosowska - nieobecna 

9. Dariusz Grudniewski 

10.  Monika Ficek 


